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Inleiding 

Voor u ligt het verkiezingsprogramma van de VVD Hengelo. Na decennia in de oppositie 
heeft de VVD de afgelopen 4 jaar in het college gezeten. We hebben in die jaren hard 
gewerkt en veel bereikt voor ons Hengelo. Een Hengelo waar we trots op zijn. De komende 
jaren willen wij Verder Voor Ons Hengelo! Waar wij in ons vorige verkiezingsprogramma 
spraken over een gebrek aan ‘Hengelse Weend’, begint deze na 4 jaar weer te waaien.  
 
Wij hebben de handen uit de mouwen gestoken en de afgelopen jaren gewerkt aan de 
binnenstad, wonen en bereikbaarheid. De ontwikkelingen in de binnenstad zijn duidelijk te 
zien. Vele projecten zijn gestart en/of afgrond. Enkele voorbeelden zijn de Enschedesestraat, 
een nieuw evenementenplein met prachtige fonteinen en een eerste start voor de 
herinrichting van het marktplein. En er staat nog heel veel meer op stapel. Zo zal er een 
horecawand langs het evenementenplein gebouwd gaan worden, zal de Lambertushof 
worden afgebroken en het Wetplein worden opgeknapt. Daarnaast wordt er eindelijk werk 
gemaakt van Lange Wemen. De jaren van praten waren dan ook voorbij. Wij zijn 
daadwerkelijk voor u aan de slag gegaan!  
 
De VVD Hengelo heeft ook oog voor de woningcrisis die zich in heel Nederland en daarmee 
ook Hengelo afspeelt. Verschillende projecten zijn reeds van start gegaan om de 
woningcrisis tegen te gaan, zoals het Brouwerijterrein, Hart van Zuid, Seahorseterrein en de 
Bornsestraat. Daarnaast zijn veel Hengelose parels getransformeerd tot mooie woonlocaties, 
zoals de Bataafse Kamp, de Ariënsschool, het C&A pand, de Telgenflat.  
 
Op het gebied van bereikbaarheid is in de afgelopen jaren ook veel bereikt. Zo is het straks 
mogelijk om het Twentekanaal te bevaren met grotere schepen. Hierdoor worden meer 
goederen vervoerd over het water en minder over de weg, maar ook de 2x driebaans 
snelweg A1 tot aan Azelo is versneld aangelegd. Daarnaast zal onze verbinding met Zwolle 
worden verbeterd; het karrespoor N35 wordt een 2x2-baans autoweg.  
 
Wij zijn trots op wat wij de afgelopen jaren hebben kunnen realiseren, maar wij zien zeker 
uitdagingen voor de toekomst. Voor de komende jaren hebben wij een aantal speerpunten: 
- Een realistische en betaalbare energietransitie; 
- Nascheiden van afval; 
- Meer (betaalbare) koopwoningen bouwen; 
- Keiharde aanpak van criminaliteit, zodat we veilig kunnen wonen; 
- De zorg betaalbaar en toegankelijk houden voor diegenen die het nodig hebben. 
 
Uitdagingen gaan we samen aan. Wij vinden het belangrijk dat we samen met onze 
inwoners, ondernemers en organisaties blijven werken aan een sterk Hengelo. In dit 
programma staat onze ambitie voor de komende jaren. Een realistische ambitie waar 
iedereen in Hengelo zich in kan herkennen. We gaan nu samen Verder Voor Ons Hengelo. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Mitchell Boers   Gerard Gerrits 
Lijsttrekker    Wethouder 
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1. Verder voor onze gezondheid  
 
Wij vinden het belangrijk dat zowel jong als oud goede zorg krijgt, die dicht bij huis 
georganiseerd wordt. Voor de VVD Hengelo is het belangrijk dat mensen de eigen regie 
behouden en zolang mogelijk in hun eigen omgeving kunnen blijven wonen. Het is de taak 
van de gemeente om samen met haar inwoners te kijken naar goede ondersteuning. Daarbij 
is het belangrijk dat er ook ondersteuning is voor de mantelzorgers. 

Vroeg of laat krijgen we allemaal te maken met de zorg. Waar jaren geleden de nationale 
overheid verantwoordelijk was voor de WMO en Jeugdzorg, is het vandaag de dag de 
verantwoordelijkheid van de gemeenten. Veel gemeenten kampen net als Hengelo met grote 
tekorten in het sociale domein. De VVD Hengelo is van mening dat de tekorten in het sociale 
domein niet moeten leiden tot kwaliteitsvermindering. De afgelopen jaren heeft de VVD 
Hengelo zich hard gemaakt om fraude in de zorg tegen te gaan. Wij zijn van mening dat er 
hard opgetreden moet worden tegen bedrijven die het leed van een ander gebruiken voor 
hun winst.  

   
- De gemeente moet zoveel mogelijk proberen om met haar eigen budgetten de kosten in het 

sociale domein te dekken. Daarbij moet er vooral gericht worden op preventie en 
fraudebestrijding.  

- Mocht het nodig zijn om aanpassingen te verrichten in de woning, dan is het van belang dat 
mensen zo snel mogelijk een vergunning kunnen krijgen. Het is daarom belangrijk dat het 
vergunningsproces snel verloopt. 

- De gemeente dient oog te houden voor onze kwetsbare ouderen. Het is van belang, gezien 
de stijgende leeftijdsverwachting, dat er voldoende geschikte woningen zijn, waar naar 
behoefte zorg aangeboden wordt.  

- Het organiseren van kwalitatief goede zorg gaat in samenspraak met inwoner en 
zorgverlener. De gemeente zorgt ervoor dat de gemaakte afspraken ook nagekomen worden 
binnen een acceptabele termijn. 

- De gemeente dient ervoor te zorgen, dat er een centraal aanspreekpunt is voor 
mantelzorgers. Zij zijn immers degene die zorgondersteuning bieden. Het is daarom 
belangrijk dat deze gewaardeerde groep mensen goed ondersteund wordt vanuit de 
gemeente. 

- Goede zorg wordt geleverd door vakkundige mensen. Het is daarom van essentieel belang 
dat er een goede samenwerking is tussen buurthuizen, sociale wijkteams en 
huisartspraktijken. De gemeente dient een faciliterende rol te hebben in deze samenwerking. 

- Voor onze jongeren is het belangrijk dat zij hulp krijgen waar nodig, zodat ze gezond en veilig 
opgroeien. Het is daarom belangrijk dat er goede communicatie is tussen gezinscoaches, 
scholen, huisartsen en de gemeente.  

- Het moet voor de inwoners duidelijk waar zij hun zorg vandaan kunnen halen. De gemeente 
dient daarom in te zetten op laagdrempelige toegang tot (digitale) informatie.  

- Zorg moet terecht komen bij diegenen die het nodig hebben. Het komt nog te vaak voor dat 
malafide zorgkantoren misbruik maken van onze kwetsbare inwoners. De VVD Hengelo wil 
dat er vooraf strenger wordt gecontroleerd bij de aanbestedingen. Zodra er fraude wordt 
geconstateerd moet iedere cent terugbetaald worden.  

- De VVD Hengelo wil het persoonsgebonden budget (PGB) behouden naast zorg in natura. 
Het is van belang dat inwoners zelf de regie behouden over hun zorg. De gemeente zal 
inwoners begeleiden in het maken van de juiste keuze. De regie blijft bij de inwoner. 

- Samenwerken waar samenwerking mogelijk is. Als er binnen een gezin problemen ontstaan, 
dan heeft het hele gezin daar last van. Het is daarom belangrijk dat zorgaanbieders en -
ondersteuners met elkaar samenwerken om deze problemen het hoofd te bieden. De VVD 
Hengelo staat voor één regisseur op één gezin.  
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2. Verder met ons afval  
 
Afval, iedereen wil er zo snel mogelijk van af. Je wilt de plek waar je woont nou eenmaal zo 
schoon mogelijk houden en niemand zit te wachten op een mini-vuilnisopslag in de tuin of op 
het balkon.   

De afgelopen jaren is de afvoer van afval voor de inwoners van Hengelo een steeds 
moeilijkere opdracht geworden. Het systeem is complex door het voorscheiden van restafval 
en plastic & blik (verpakkingen/PMD), terwijl hier al betere technische oplossingen voor zijn, 
die ook nog een grotere opbrengst voor het milieu hebben.  

Tegelijkertijd heeft het beleid van de afgelopen jaren vervelende bijwerkingen: dump van 
afval naast (ondergrondse) containers en milieupleinen, (on)bewuste dump van het 
verkeerde afval in oranje (verpakkingen/PMD) en blauwe (papier) containers enzovoort. 
Deze dump zorgt niet alleen voor ergernis bij goedwillende inwoners, zoals verloedering van 
je straat of buurt, maar ook voor hogere kosten, omdat deze vervuilde containers en dump 
simpelweg meer kosten met zich meebrengen. De VVD Hengelo wil een simpel, goedkoop 
en servicevriendelijk systeem, dat ook nog eens duurzaam is. 
 
- Inwoners kunnen afval zo goedkoop mogelijk kwijt. Daarbij streven we zoveel mogelijk 

naar hergebruik en recycling. We zetten ons in voor een systeem waar afval achteraf 
wordt gescheiden (nascheiden). Dat zorgt voor minder containers en is bovendien 
goedkoper.  

- Om overlast van ratten en ander ongedierte te voorkomen, zijn we voorstander van meer 
ondergrondse afvalcontainers. Na het invoeren van nascheiding zijn wij er voorstander 
van om de vulopening van de restcontainer weer te vergroten naar bijvoorbeeld 60 i.p.v. 
30 liter in de wijken waar het past bij de bevolkingssamenstelling, om zo het gemak van 
de afvoer te vergroten.   

- De gemiddelde afstand van ondergrondse containers tot huishoudens moet daar waar 
het kan kleiner worden. Inwoners moeten geen honderden meters met hun vuilniszak 
hoeven lopen. 

- Het serviceniveau moet verbeteren. Niet alleen moet er een permanente storingsdienst 
komen voor ondergrondse containers. Ook moet de milieustraat vaker en langer open, en 
moeten inwoners meer kilogram afval per jaar kunnen afvoeren. 

- Zwerfvuil/vuilnis rondom afvalcontainers, graffiti en andere overlast worden hard 
aangepakt en vernielingen snel hersteld. De kosten hiervan worden zoveel mogelijk 
verhaald op de veroorzaker. 

- Oud papier is jarenlang een extra inkomstenbron voor het verenigingsleven in onze 
gemeente geweest. Wij willen dit laten terugkeren en de blauwe wijkcontainers daarmee 
uit het straatbeeld laten verdwijnen. 

- Twente Milieu en Twence zijn uitvoerende organisaties namens de gemeente voor het 
ophalen en verwerken van afval. Met beide partijen moeten service- en 
prestatieafspraken worden gemaakt.  

- Twence kan verzelfstandigd worden door de verkoop van de aandelen, die de gemeente 
Hengelo samen met andere gemeenten in dit goedlopende particuliere bedrijf heeft. 
Hiermee kan er ook eenvoudiger worden onderhandeld met andere afvalverwerkers.  
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3. Verder voor een bereikbaar Hengelo  
 
De veertien gemeentes in Twente hebben de afgelopen jaren een zware lobby opgezet om 
Twente beter bereikbaar te krijgen. Dat heeft geresulteerd in het verbreden van de N35, 
investeringen om de Amsterdam-Berlijnroute via Hengelo sneller te laten verlopen en het 
verbreden en verdiepen van het Twentekanaal. Hengelo is een belangrijk knooppunt in 
Twente voor verbindingen op het spoor, water en snelweg. Het is daarom belangrijk dat 
Hengelo goed bereikbaar blijft. Niet alleen fysiek, maar ook digitaal. Een goede 
internetverbinding is vandaag de dag niet weg te denken uit onze maatschappij. 
Bereikbaarheid betekent ook dat mensen zich veilig van A naar B kunnen verplaatsen. 
Alhoewel de VVD Hengelo trots is op hetgeen wat wij bereikt hebben, zijn er nog steeds 
verbeterpunten en mogelijkheden. 
 
- Nog te vaak zien wij mensen wachten voor een stoplicht, terwijl er geen verkeer is. Wij 

willen dus dat er meer ingezet wordt om een groene golf te realiseren. Wij zijn daarom 
tegen stoplichten, maar voor verkeerslichten. 

- Wij moeten oog blijven houden voor de verkeersveiligheid. Bij aanpassingen van de weg 
moet er met verschillende partners (politie, bewoners, scholen, Fietsersbond) gekeken 
worden naar de juiste en veilige oplossingen. Adviezen van derden zoals de 
gehandicaptenraad dienen zoveel mogelijk te worden meegenomen. 

- Bereikbaarheid is ook belangrijk voor de mindervaliden in onze samenleving. Daarom 
moet er ingezet worden op goed openbaar vervoer en voorzieningen, zoals de belbus en 
regiotaxi. Wij zijn echter tegen het laten rijden van lege bussen. 

- Openbare plekken dienen goed toegankelijk te zijn voor mensen met een fysieke en/of 
visuele beperking. Denk hierbij aan onder andere goede wegbelijning, veilige 
oversteekplaatsen en brede parkeerplaatsen.  

- De gemeente moet zorgen dat er voldoende betaalbare parkeerplaatsen beschikbaar 
zijn. Deze moeten ook voorzien worden van voldoende oplaadpalen.  

- Bij het realiseren van woongebieden moet er gezorgd worden voor voldoende 
parkeergelegenheid voor bewoners.  

- De VVD Hengelo wil kijken naar mogelijkheden om de verbinding tussen de Westermaat 
en het centrum te verbeteren. 

- Wij zijn trots op onze Hengelose haven die in de top 5 grootste binnenhavens van 
Nederland staat. Wij moeten blijven investeren in de bereikbaarheid via het water. 

- Wij realiseren ons dat infrastructuur niet stopt bij onze gemeentegrenzen. Als landelijke 
partij halen wij ons voordeel uit de landelijke connecties om de infrastructuur te 
verbeteren. Wij zullen blijven lobbyen voor een goede trein- en wegenverbinding naar het 
noorden en over de grens naar Duitsland.  

- Samen met providers moet er gewerkt worden aan het uitbreiden van het glasvezelnet 
om de toegang tot het internet te optimaliseren. 
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4. Verder voor fijn wonen 
 
We wonen allemaal graag in een huis midden in een wijk (of weiland) op een plek waar we 
ons thuis voelen en onszelf kunnen zijn. In een wijk die groen, schoon, maar vooral ook veilig 
is. Waar buren met elkaar en de gemeente een bijdrage leveren aan het onderhoud van de 
straat, maar ook zelf verantwoordelijk zijn voor het schoonhouden van de eigen tuin, balkon 
en straat. Wij willen het onderhoud van straten, buurten en wijken dan ook zoveel mogelijk 
samen met de inwoners als gemeente laten doen. Niet met een ambtenaar achter een 
bureau, maar een die samen met de inwoners werkt aan die plek die je thuis noemt.  

Helaas is die plek die je thuis noemt niet voor iedereen weggelegd op dit moment. Er is 
een groot tekort aan (betaalbare) woningen. Van student tot starter, van groeiend gezin tot 
senioren: iedereen moet het huis kunnen vinden dat bij hen past. Dit lukt alleen door de 
mouwen op te stropen en meer en sneller te gaan bouwen voor alle doelgroepen. Dit zal niet 
alleen zorgen voor meer doorstroming, maar ook voor lagere woningprijzen. Het aanbod in 
de markt moet weer in balans zijn met de vraag. We geven voorrang aan betaalbare koop- 
en huurwoningen. Daarnaast vinden wij het belangrijk dat ook de kernen Oele en Beckum de 
ruimte krijgen voor meer woningbouw.        

Met je eigen plekje in een leuke buurt zijn we er natuurlijk nog niet. Als gemeente zorgen 
we voor aanbod van culturele voorzieningen en evenementen, samen met horeca, 
binnenstadondernemers en de professionele kunst- & cultuurinstellingen. Het is niet alleen 
aan de gemeente om te bepalen wat cultuur is. Onze inwoners spelen ook een hoofdrol. 
Hengelo heeft een rijk verenigingsleven in sport en amateurkunst. Dat moeten we de ruimte 
geven. Praktisch elke topsporter en muzikant begint in een lokale vereniging. Deze 
verenigingen dragen sterk bij aan persoonlijke ontwikkeling en vermaak voor jong en oud en 
sociale banden.  
 
- Een huis is een thuis. De plek waar je je veilig en prettig wilt voelen. Daarom is het 

belangrijk dat iedereen een passende woning kan vinden. Wij willen dat iemand op ieder 
moment in het leven het juiste huis kan vinden. Een huis dat je kunt aanpassen aan de 
levensfase waarin je je bevindt. Maar de realiteit is anders. Op dit moment is de 
woningnood in ons Hengelo hoog. Als VVD Hengelo willen wij dat er zoveel mogelijk 
nieuwe huizen bijgebouwd gaan worden, zodat iedereen betaalbaar in Hengelo, Beckum 
en Oele kan (blijven) wonen. 

- Wij willen dat Hengelo een tolerante gemeente blijft, waar iedereen ongeacht geaardheid 
en geloof zichzelf kan zijn en zich veilig voelt. 

- Door te bouwen pakken we doorstroming aan bij zowel sociale huur, vrije huur als bij 
koopwoningen. Zo krijgen we voor elkaar dat ouderen die kleiner willen wonen, niet 
langer onnodig een eengezinswoning bezet houden en regelen we eerlijke toegang tot de 
huizenmarkt voor starters. 

- We zorgen voor tijdelijke huisvesting voor migranten met een verblijfsvergunning. De 
voorrangspositie van statushouders bij sociale huurwoningen schaffen wij af. 

- Om snel meer woningen te kunnen bouwen, kiezen we voor kortere en soepelere 
procedures voor nieuwbouw. We bestrijden leegstand door het mengen van functies voor 
wonen, werken, detailhandel en horeca. Zo zorgen we voor een prettige en leefbare stad. 
Ook doen we alles wat mogelijk is om speculeren tegen te gaan. 

- We willen dat alle inwoners makkelijk en snel kunnen zien welke mogelijkheden zij 
hebben om hun woningen te vergroten of aan te passen. Regels uit bestemmingsplannen 
zijn digitaal en actueel beschikbaar.  

- We willen meer groene plekken met bomen, planten en indien mogelijk ook water in onze 
gemeente. Dit past ook in ons groene Twente. Een stenen omgeving is al snel opgefleurd 
met vergroening, een struik of plantenbak. Zo zorgen we voor een omgeving die 
klimaatbestendiger en koeler is. 

- We zijn terughoudend met het verhogen van de belasting op de eigen woning (OZB).  
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- We willen niet bezuinigen op cultuur, maar zetten het geld zo effectief mogelijk in. Zo 
bereiken we zoveel mogelijk inwoners. Van culturele instellingen verwachten we dat ze 
verantwoordelijkheid afleggen over hoe zij gemeenschapsgeld besteden. 

- Subsidies voor culturele en sportvoorzieningen ondersteunen een aanbod van kunst, 
cultuur en sport voor zoveel mogelijk inwoners. Het Hengelose verenigingsleven is 
hiervoor de meest logische partner in de samenleving.  
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5. Verder met energie  
 
We staan op de drempel van de grootste energietransitie sinds het invoeren van aardgas 
voor alle huishoudens in Nederland. Deze transitie moeten we slim, betaalbaar en duurzaam 
doorvoeren voor de toekomst van ons Hengelo. 

Het is echter niet alleen aan de overheid om voor een beter milieu te zorgen. Inwoners 
en ondernemers kunnen ook zelf bijdragen door duurzame investeringen in hun panden te 
doen en bijvoorbeeld hun tuin te vergroenen. Zo zorgen we er samen ervoor dat we klaar zijn 
voor de toekomst en ons Hengelo, Beckum en Oele schoon, betaalbaar en leefbaar houden. 

Zonnepanelen op daken en windmolens in de zee heeft onze voorkeur, maar alleen 
hiermee gaan we het niet meer redden. We zullen ook naar andere oplossingen moeten 
kijken en helaas moeten accepteren dat er zonneparken en windmolens in onze gemeente 
zullen verschijnen. Dit moet echter met een zo groot mogelijk draagvlak onder onze inwoners 
gebeuren.      

Bestaande huizen gaan geleidelijk van het gas af en nieuwbouw moet daar waar het kan 
direct gasloos en energie/CO2-neutraal worden opgeleverd. De gemeente heeft een rol in 
het stimuleren van energiezuinige huizen door energiebesparing, zonnepanelen en isolatie. 
Wij staan kritisch tegenover verplichte systemen, zoals warmtenetten. Eigenaren van huizen 
moeten altijd kunnen kiezen tussen hun energieleveranciers, zo stimuleer je innovatie en 
blijven de prijzen laag.  
 
- De energietransitie en verduurzaming bieden grote kansen voor het stimuleren van 

innovatie en werkgelegenheid. De gemeente voert actief beleid om deze nieuwe sectoren 
te steunen. Wanneer het effectief bijdraagt aan de lokale economie en het milieu, kopen 
we onze producten en diensten duurzaam en circulair in. 

- Wij ondersteunen het streven naar een energieneutraal Hengelo in 2050. Door energie te 
besparen en meer duurzame energie op te wekken kunnen we dit bereiken. Daarbij 
stimuleren we milieubewust ondernemen, met een grote rol voor de lokale opwekking 
van duurzame energie. 

- We maken per wijk een plan voor de verduurzaming van woningen en bouwprojecten. 
Samen met bewoners en gebouweigenaren kijken we naar de beste oplossing. De totale 
woonlasten mogen hierbij niet stijgen en keuzevrijheid moet worden geborgd. 

- Voordat een wijk overgaat op een andere energievoorziening dan gas, zorgen we ervoor 
dat inwoners een betaalbaar alternatief aangeboden krijgen. Denk bijvoorbeeld aan 
slimme energienetwerken, waarbij huishoudens overtollige duurzame energie onderling 
kunnen delen. 

- Het gasnetwerk behouden we voor de toekomst, wanneer waterstof of groen gas 
toegankelijk zijn. 

- We maken het zo gemakkelijk mogelijk om zonnecellen en laadpalen aan te vragen, door 
procedures simpeler te maken. Zo stimuleren we duurzame energie. 
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6. Verder met onze binnenstad  
 
Een stad komt pas echt tot leven als de binnenstad bruist. Met een veilig en aantrekkelijk 
centrum, trekken we bezoekers aan van binnen en buiten de gemeente en zorgen we voor 
een prettige stad, die klaar is voor de toekomst. Fysiek is er de afgelopen jaren al veel 
gebeurd in de binnenstad. Er is ook het nodige in gang gezet (o.a. Enschedesestraat, 
vrijstelling Lambertusbasiliek, horecaplein, vernieuwing Thiemsbrug en ontwikkeling van 
Lange Wemen), dat de komende jaren gerealiseerd gaat worden. 

Maar de stad gaat pas echt tot leven komen door de mensen die de binnenstad 
bezoeken of daar wonen. Wij zetten dus het ingezette beleid van de binnenstedelijke 
ontwikkeling voort en richten ons de komende periode nadrukkelijk op de levendigheid van 
de binnenstad. 
 
- Wij willen meer levendigheid in de binnenstad. Wij willen blijven inzetten op een 

combinatie van wonen, werken en winkelen. Daarbij moet er gedacht worden aan 
voldoende parkeergelegenheid.  

- Wij willen ook dat er geld wordt ingezet voor acquisitie. De binnenstad is 
versterkingsgebied voor winkels. Het vestigingsbeleid moet in de eerste instantie gericht 
zijn op de binnenstad. 

- Wij stimuleren winkelen in eigen winkelgebieden, zowel fysiek als digitaal. Aantrekkelijke, 
veilige en bruisende gebieden zorgen voor een levendige binnenstad vol met lokale 
ondernemers. 

- Startende en innoverende ondernemers dienen ruimte te krijgen om te ondernemen. 
Overbodige regelgeving moet dat niet in de weg staan.  

- De strikte scheiding tussen horeca en detailhandel is niet meer van deze tijd. Wij willen 
dat horecabedrijven hun producten kunnen verkopen aan hun gasten en dat ook 
winkeliers hun klanten als gast kunnen ontvangen. 

- Wij pleiten voor vrije sluitingstijden, mits deze passen binnen de omgeving. 
- Wij willen de regelgeving rondom kansspelen verruimen om een veilige en open 

omgeving te creëren. 
- Uitbreiding van terrassen moet mogelijk zijn bij grote evenementen, mits de veiligheid 

gewaarborgd blijft.  
- Wij zetten in op de verdere ontwikkeling van het evenementenplein (samen met de 

horeca). Het binnenhalen van grote landelijke evenementen moet aandacht krijgen.  
- Ook het organiseren van evenementen moet zo eenvoudig mogelijk zijn. Daarbij denken 

wij aan de mogelijkheid van een meldingsplicht voor het organiseren, in plaats van een 
vaak langdurige vergunningsaanvraag. 
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7. Verder met onze veiligheid  
 
Het is belangrijk dat we ons veilig voelen in onze eigen buurt en huis. Zonder veiligheid geen 
vrijheid. Wij willen dat iedereen in Hengelo veilig kan wonen, verblijven, werken en 
ondernemen. Veiligheid bestaat niet enkel uit cijfers, maar ook uit gevoel. Iedereen verdient 
het om zich veilig te voelen in onze gemeente. Veiligheid is een gezamenlijke 
verantwoordelijkheid. Samen met inwoners en ondernemers zorgt de gemeente daarom voor 
een veilige leefomgeving. Door met elkaar op te trekken gaan we overlast tegen. Wij zien 
grote voordelen in onder andere de buurtpreventie-app. 

- Veiligheid begint bij je thuis, dat is de basis. Goede beveiliging is de beste bescherming. 
Keurmerken zoals Keurmerk Veilig Wonen helpen inwoners en ondernemers bij hoe ze 
hun huis en goed kunnen beveiligen tegen inbraak. De gemeente en politie promoten 
deze keurmerken. 

- Eenvoudige oplossingen, zoals een extra lantaarnpaal, aanpassing van de 
groenvoorziening en extra toezicht, kunnen bijdragen aan het versterken van het 
veiligheidsgevoel. Als gemeente dienen wij open te staan voor initiatieven vanuit onze 
inwoners. 

- De wijkagent vormt de ogen en oren van de wijk en kent de eventuele sociale 
problematiek. Daarom heeft de wijkagent blijvend een zichtbare rol in de wijk.  

- Agenten en boa’s zijn ruim zichtbaar aanwezig in de binnenstad. Voor hun taken moeten 
de boa’s ook goed toegerust zijn. Onze boa’s verdienen de juiste middelen om voor onze 
veiligheid te zorgen. Denk hierbij aan het inzetten van de bodycam bij dreigende 
situaties. 

- Ook vinden wij dat de inzet van boa’s bij evenementen in de stad mogelijk moet zijn. 
- Cameratoezicht blijkt een goed middel te zijn om de veiligheid te vergroten. 

Cameratoezicht is inmiddels niet meer weg te denken uit een veilige stad. Op plekken 
waar vaak criminele activiteiten plaatsvinden of veel overlast is, zetten we extra camera’s 
in. 

- In onze stad moet iedereen zichzelf kunnen zijn. Helaas zien we dit niet altijd terug in het 
uitgaansleven. Daarom pakken we discriminatie en geweld tegen LHBTI’s keihard aan en 
zorgen we ervoor dat het doen van aangifte zo makkelijk mogelijk wordt gemaakt. 

- Wij stimuleren de samenwerking tussen de veiligheidsdiensten en onze scholen om onze 
jeugd te begeleiden. Met als beoogt resultaat het verkleinen van criminaliteit, vroegtijdig 
schooluitval en spijbelgedrag.  

- De gemeente pakt drugsdealers en illegale hennepplantages hard aan en de 
burgemeester gebruikt zijn bevoegdheden om drugspanden en woningen met illegale 
drugslaboratoria of plantages te sluiten. Omdat (drugs-)criminaliteit niet mag lonen 
pakken we criminelen aan waar het pijn doet; in hun portemonnee. Wij houden 
succesvolle methoden uit andere gemeenten, zoals de Rotterdamse ‘patseraanpak’, in 
de gaten en passen die daar waar mogelijk toe. 

- Ook Hengelo is kwetsbaar voor ondermijnende criminaliteit, daarom zijn wij scherp op 
ondermijning en witwaspraktijken binnen onze gemeente. We weigeren een vergunning 
of trekken deze in, als deze misbruikt kan worden voor het faciliteren van criminele 
activiteiten. Om ondermijnende activiteiten te voorkomen moet onze gemeente de 
mogelijkheden van de wet Bibob ruimer gebruiken. 

- Ook zien we steeds vaker dat onze inwoners slachtoffer worden van digitale criminaliteit, 
zoals WhatsAppfraude of phishing. Daarom investeren we in goede voorlichting voor 
inwoners, jong en oud, zodat inwoners weten waar ze aangifte kunnen doen van 
cybercrime. 
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8. Verder voor ondernemend Hengelo  
 
De VVD Hengelo gelooft in de vrijheid en verantwoordelijkheid van het individu. Wij zijn trots 
op onze ondernemers. Van de lokale bakker tot aan de grote bedrijven als Thales, Eaton en 
Stork. Dit zijn de ondernemers die zorgen dat mensen werk hebben. Ondernemerschap gaat 
verder dan het hebben van een bedrijf. Iedereen die zich inzet om de maatschappij te 
helpen, denk hierbij aan vrijwilligerswerk, is ondernemend. De VVD Hengelo is er ook voor al 
deze inwoners. Ondernemerschap moet gestimuleerd worden.  
 
- Ondernemers moeten de ruimte krijgen om te ondernemen. De VVD Hengelo wil daarom 

dat overbodige regels worden geschrapt, zodat men niet verdrinkt in de bureaucratische 
molen. 

- Vergunningen die spoed vereisen dienen sneller in behandeling genomen te worden. 
Een eventuele meldingsplicht zou in sommige gevallen voldoende moeten zijn. Dit om 
spontane acties te faciliteren.  

- Startende jongeren moeten na het afstuderen zo snel mogelijk de ruimte krijgen om aan 
het werk te gaan. De VVD Hengelo ziet een grote rol weggelegd voor de overheid, 
onderwijs en ondernemers om hier samen in op te trekken. 

- Wij stimuleren (agrarisch) ondernemerschap in onze kernen van Oele en Beckum.  
- Om het vestigingsklimaat te verbeteren willen wij als gemeente een betrouwbare partner 

zijn. Ondernemers dienen een aanspreekpunt te hebben op het stadhuis en de gemeente 
dient rekeningen zo snel mogelijk te betalen. Overbodige regelgeving en onnodige 
belastingen dienen te worden afgeschaft.  

- Hengelo geniet van het mooie landschap in Twente. Het is dan ook van belang dat er 
aandacht is voor toeristische ondernemingen. Zo is de VVD Hengelo voorstander van het 
afschaffen van de toerismebelasting. 

En als het even niet lukt.... 

- Mensen die om wat voor reden dan ook niet kunnen participeren op de arbeidsmarkt 
dienen zo goed mogelijk geholpen te worden om weer aan het werk te gaan. Een 
uitkering moet niet dienen als hangmat, maar als vangnet. De gemeente dient samen 
met de inwoners te kijken naar individuele oplossingen. In de tussentijd vindt de VVD 
Hengelo het te verantwoorden om mensen met een uitkering te vragen iets terug te doen 
voor de maatschappij in de vorm van vrijwilligerswerk. Dit om zelfstandigheid, sociale 
contacten en gevoel van eigenwaarde te behouden.  

- Fraude met uitkeringen wordt zwaar bestraft. Mensen die aan het werk kunnen, maar dit 
niet doen dienen iedere cent terug te betalen. 

- De beste sociale zekerheid is werk. Daarom is het belangrijk dat mensen zo snel 
mogelijk weer aan het werk komen. De VVD Hengelo ziet dat er veel re-
integratiebedrijven zijn die mensen op individueel niveau daarmee kunnen helpen. 
Daarom zijn wij er voorstander van om meer gebruik te maken van dit soort bedrijven en 
minder afhankelijk te worden van de SWB. 

- Wie naar vermogen bijdraagt kan op onze ondersteuning rekenen. Het verliezen van een 
baan is al ingrijpend genoeg. Wel verwachten wij een tegenprestatie, omdat we het 
belangrijk vinden dat mensen blijven meedoen in de samenleving. 

- Wie minder bijdraagt kan ook minder een beroep doen op de samenleving. Als je bijstand 
ontvangt maar de sollicitatieplicht niet naleeft of geen tegenprestatie verricht, verlies je je 
uitkering. Uitkeringsgerechtigden die onvoldoende ingeburgerd zijn, kunnen als 
tegenprestatie verplicht worden op onderdelen te werken aan inburgering en integratie. 

- -De afgelopen jaren zijn te veel inwoners onterecht tot fraudeur bestempeld. Fraude is en 
blijft diefstal, maar het maken van een foutje maakt je nog niet direct fraudeur. Dit willen 



   
 

 13 

we in de toekomst voorkomen. Het oordeel over fraude moet uiteindelijk tot stand komen 
door mensenwerk, niet door een computer. 
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9.  Verder voor een betaalbaar Hengelo  
 
Wij dienen als gemeente zorgvuldig om te gaan met gemeenschapsgeld. Een gemeente is 
pas gezond als de financiën op orde zijn. Belastinggeld wordt opgebracht door onze 
ondernemers en inwoners. Wij zijn voor verlaging van de belastingen voor onze 
hardwerkende inwoners en ondernemers. Werk moet immers lonen!  
         
- Gemeenten krijgen echter steeds meer taken en de gemeentelijke financiën staan in alle 

gemeenten onder druk. Daarom is het belangrijk dat de gemeente helder en transparant 
verantwoording aflegt over de besteding van ons gemeenschapsgeld.  

- Hengelo is een relatief financieel gezonde gemeente en dat willen wij blijven. De 
gemeente moet zich niet bezighouden met bedrijfsvoering die door de markt gedaan kan 
worden. Denk hierbij aan het privatiseren van Twence en de crematoria.  

- De afgelopen periode hebben we de lasten voor onze inwoners laag kunnen houden. 
Voor het eerst sinds vele jaren is de OZB niet meer verhoogd dan de inflatie. Wij willen 
ook de komende jaren de belastingen niet verhogen. Wanneer bezuinigingen nodig zijn, 
dan zoeken we die door eerst zeer kritisch naar de uitgaven van de gemeente zelf te 
kijken. 

- De OZB stijgt niet meer dan de prijsinflatie, zoals die wordt vastgesteld voor het CPB. 
Heffingen voor afval, riool, paspoorten zijn maximaal kostendekkend. We willen de 
tarieven zo laag mogelijk houden. 

- Belastingen die geïnd worden dienen doelmatig ingezet te worden. De inkomsten van de 
hondenbelasting dienen ingezet te worden voor de faciliteiten rondom hondenbezit, zoals 
hondenveldjes en poepbakken.   
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10. Verder voor een dienstbare overheid  
 
De gemeente is dienstbaar en toegankelijk voor haar inwoners en ondernemers. Met 
eenvoudige formulieren, helder taalgebruik en overzichtelijke regels helpen we alle inwoners 
en ondernemers vooruit en voorkomen we wachtrijen, problemen en frustraties.   
 
- De dienstverlening is zoveel mogelijk digitaal, maar mensen die daar moeite mee hebben 

worden daarbij geholpen. Persoonlijk contact blijft altijd mogelijk.  
- Indien het kan moet digitaal contact met de gemeente mogelijk zijn. Denk hierbij aan 

beeldbellen.  
- Het moet mogelijk worden om jouw paspoort of rijbewijs aan huis bezorgd te krijgen. 
- Brieven en formulieren van de gemeente zijn voor iedereen begrijpelijk in heldere taal.     
- Er is één loket (zowel fysiek als digitaal) binnen de gemeente waar ondernemers terecht 

kunnen met hun vragen, vergunningen en financiële ondersteuning.  
- De gemeente zorgt ervoor dat ICT volledig up-to-date is, zodat privacygevoelige 

informatie van inwoners beschermd is tegen cybercriminaliteit. Extra controle op privacy 
en gegevensbescherming is vanzelfsprekend. 

- Wij staan voor een kleine dienstbare overheid. Daarom willen wij een compacte en 
slagvaardige gemeentelijke organisatie, die zich vooral richt op uitvoering en 
ondersteuning van burgers, ondernemers en maatschappelijke organisaties.  

- Nieuw beleid dient altijd getoetst te worden aan participatie. Het is belangrijk dat bij 
besluitvorming betrokkenen actief worden benaderd door de gemeente. Denk hierbij aan 
het verspreiden van informatie, zowel digitaal als fysiek. 

- Participatie kan bestaan uit extra informatie, meedenken, cocreatie of meebeslissen. Ook 
burgerinitiatieven en motiemarkten zijn er om de participatie te bevorderen.  

 


